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V NEDĚLI VE 3.00 SE
ČAS VRÁTÍ NA 2.00
ZIMNÍ ČAS. RÁNO BUDE VÍC SVĚTLA, NAOPAK VEČER DŘÍVE TMA

Svátek slaví: Teodor

Fotka autobusu, co má atmosféru. Vybrali jsme nejhezčí
Mezi našimi čtenáři máme i několik vážně skvělých fotografů. To potvrdila i výzva, kterou jsme vyhlásili na začátku toho-
to týdne. Zadání bylo jednoduché. Hledali jsme nejhezčí snímek autobusu městské hromadné dopravy. Do soutěže přišlo
celkem 51 fotek, z těch jsme vybrali deset nejlepších a pověsili je na náš Facebook (@denikmetro). Ve čtenářském hlaso-
vání získal nejvíce „lajků“ autobus, který nám poslal Honza Tran. Gratulujeme a posíláme odměnu. METRO

foto za

800
Kč

Stav nouze. Protáhne
se, pro je také opozice
Ministr Prymula. Apeluje na lidi, aby důsledně dodržovali opatření, jinak nebudou fungovat tak, jak mají.
Rekord. Denní nárůst nových případů covidu-19 je stále vyšší. 28. říjen. Ceremonie na Hradě nebude STRANA 2

Výzva
čtenářům!
Milí čtenáři, po přečtení
deníku Metro si prosím
noviny ponechte,
nevracejte je do stojanů.
Zvýšili jsme náklad
a novin je tak pro všechny
zájemce dost.
Děkujeme, vaše redakce.

Kam míří
Český rozhlas
Od ledna roku 2016
je generálním ředitelem
Českého rozhlasu. René
Zavoral však v tomto
médiu pracuje
s přestávkami už téměř
dvacet let. V rozhovoru
pro Metro mluvil o roli
rozhlasu v současné době,
o chystané sportovní
stanici, ale i o navýšení
platu. STRANA 7

Bude se hrát?
Nic ještě není dohodnuté,
ale kluby už dostaly
informaci, že by se
fotbalová Fortuna liga
a hokejová Tipsport
extraliga mohly brzy zase
hrát. Vedení obou soutěží
jednají o podmínkách
s příslušnými úřady, aby se
mohlo začít už na přelomu
října a listopadu. STRANA 11
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Česko se potýká
s rostoucím problé-
mem. Hrozí, že
počet nemocných
a mrtvých bude
dál rychle růst.

„Lze očekávat, že vláda požá-
dá Poslaneckou sněmovnu
o možnost prodloužit nouzo-
vý stav,“ řeklministr zdravot-
nictví Roman Prymula po mi-
mořádném jednání kabinetu.
Zatímplatí od 5. října do 3. lis-
topadu. Nouzový stav má za-
bránit šíření epidemie koro-
naviru.
Premiér Andrej Babiš uve-

dl, že vláda se rozhodne až
v pátek 30. října na základě
vývoje epidemické situace.
Na konec stavu nouze je navá-
zána platnost některých vlád-
ních krizových opatření. Ka-
binet může nouzový stav pro-

dloužit pouze po předchozím
souhlasu Sněmovny. „Situace
bez ohledu na to, která opat-
ření budou postupně rozvol-
ňována, ukazuje na to, že se
nedostaneme z obrovského
čísla na hodnoty, které by
umožňovaly jít dále bez nou-

zového stavu. Domnívám se,
že epidemický charakter šíře-
ní je takový, že ty argumenty
přijaty budou,“ uvedl Prymu-
la v souvislosti smožným roz-
hodnutím Sněmovny.
Vize ukončení nouzového

stavu je podle něj představa

z říše snů. To, že je koronavi-
rová situace vážná a že se nou-
zový stav protáhne, už při-
pouští i část opozice – kon-
krétně TOP 09 a Piráti.
Na jaře platil kvůli šíření

koronaviru nouzový stav od
12. března do 17. května. Ka-

binetu umožňuje vyhlašovat
plošná omezení základních
práv, usnadňuje také napří-
klad nákupy ochranných po-
můcek. Dříve byl nouzový
stav vyhlášen například po
velkých záplavách či po orká-
nu Kyrill. ČTK a iDNES.cz

Recept proti covidu? Pohyb a dobrá nálada
Lidé využili slunečného počasí k návštěvě rekreačních lesů svých měst. Na cestách bylo
možné vidět bruslaře, cyklisty nebo rodiny s dětmi. Do konce nouzového stavu, který
je zatím stanoven do 3. listopadu, platí kvůli koronavirové epidemii omezení pohybu
a kontaktu s jinými lidmi. Výjimkou jsou cesty do práce, na nákupy, k lékaři nebo za
rodinou, povolené jsou i cesty do přírody. Snímek vznikl v Hradci Králové. ČTK

Slavnostní akt udělování
státních vyznamenání se letos
28. října na Pražském hradě
konat nebude. Prezident Miloš
Zeman ocenění vybraným
osobnostem udělí, předá jim je
příští rok. Vyhověl tak návrhu
ministra zdravotnictví.

● Rozhodnutí prezidenta včera
oznámil jeho kancléř Vratislav
Mynář. Hrad seznam všech
oceněných zveřejní na svém
webu 28. října ve 20 hodin.

● Zeman chtěl původně oslavy
státního svátku v omezené

míře zachovat. Jejich zrušení
považoval za urážku státního
svátku. Někteří politici upozor-
ňovali na to, že mnoho oceně-
ných je v rizikové skupině.

● Mynář odsoudil pražského pri-
mátora Zdeňka Hřiba, který pří-
padnou ceremonii kritizoval.
Hřib napsal, že to bude „párty
pro papalášskou smetánku.
Důvod je stejný jako na jaře.
Prasata jsou hladová“. Hřib
tím narážel na Mynářovu jarní
nepovolenou zabijačku. Prezi-
dent tehdy kancléře hájil tím,
že zabité prase bylo hladové.

Ministerstvo obrany se roz-
hodlo zrušit pietní akt, který
se každoročně koná na praž-
ském Vítkově u příležitosti
státního svátku 28. října. Dů-
vodem je vývoj epidemické si-
tuace a s ní související opatře-
ní vlády. KNárodnímu památ-
níku na Vítkově si tradičně
chodí politici a zástupci stát-
ních institucí připomenout
výročí 28. října 1918, kdy
vzniklo samostatné Českoslo-
vensko. Účastníci piety poklá-
dají věnce a květiny u hrobu
Neznámého vojína. ČTK

Medu je málo
Včelaři ve Zlínském kraji
zažívají jeden z nejhorších
roků. Trápilo je deštivé po-
časí i slabá včelstva, která
se vzpamatovávala po vlně
nemocí. Cena medu od re-
gionálních včelařů poros-
te, navíc se velmi rychle
může stát nedostatkovým
zbožím. Je ho totiž zoufale

málo. Mnozí včelaři s nadě-
jí vzhlížejí k budoucí sezo-
ně. Příští rok by včelstva
měla být silnější. iDNES.cz

Šéf Koudelka se
povýšení nedočká
Prezident Miloš Zeman po-
depsal rozkazy a rozhod-
nutí o jmenování nových

generálů. Povýšeni budou
k 27. říjnu. Zeman opět ne-
povýšil ředitele Bezpeč-
nostní a informační služby
(BIS) Michala Koudelku.
Prezidentovi vadí, že Kou-
delka a jeho úřad poukazu-
jí na nebezpečí Ruska
a Číny. BIS a Národní úřad
pro kybernetickou a infor-
mační bezpečnost varují
před tím, že Rusko a Čína

se snaží nabourávat státní
systém díky svým špio-
nům a technologiím. Ze-
man zprávy důležitých úřa-
dů považuje za hysterické
a „špionománii“.

Češi se ve splácení
dluhů polepšili
Schopnost Čechů splácet

závazky se letos dále zlepši-
la. Na konci září mělo dlu-
hy po splatnosti 5,8 procen-
ta dospělých, před rokem
to bylo 6,54 procenta. In-
formovalo o tom sdružení
Solus, které svým členům
umožňuje přístup k infor-
macím o lidech s potížemi
se splácením závazků. Nej-
více jsou zadluženi lidé na
Ústecku a Karlovarsku. ČTK

Nouzový stav, který přináší
omezení, se nejspíše protáhne

Ceremoniál 28. října nebude. Mynář proti Hřibovi

Cizina pomůže Česku

300
Vláda odsouhlasila pobyt
vojenských zdravotníků člen-
ských zemí Evropské unie
a NATO pro pomoc s epide-
mií koronaviru. Rozhodnutí
ještě musí schválit parla-
ment. Celkem může přijet
až 300 cizinců, z USA se do
Česka už chystá 28 expertů
z Národní gardy.

60
Ministr obrany Lubomír Met-
nar po včerejším jednání vlá-
dy řekl, že Severoatlantická
aliance pošle Česku ze svých
zásob 60 plicních ventilátorů.
EU dodá 30 kusů této techni-
ky, další jsou připraveny.

Bude rychlejší test?

15
Odborníci ve Fakultní nemoc-
nici v Motole v Praze zjišťují,
jestli je k testování na nemoc
covid-19 možné používat tak-
zvané antigenní testy namís-
to PCR testů. Třídenní srovná-
vací studie testovacích metod
na koronavirus, která začala
ve středu, by se mělo zúčast-
nit přibližně 600 lidí. Takzva-
ný antigenní test se provádí
stejně jako PCR vyšetření vý-
těrem z nosohltanu. Výho-
dou antigenního testu je rych-
lejší stanovení výsledku. Je
známý během 15 až 30 mi-
nut, naopak výsledky PCR tes-
tu jsou jasné až za čtyři hodi-
ny. Antigenní testy jsou také
levnější než PCR testy. Závěry
studie budou známé na začát-
ku příštího týdne.

Nebezpečný virus

14 968
Denní nárůst nových případů
koronaviru v Česku opět
zrychlil. Ve středu jich labora-
toře odhalily 14 968, zhruba
o tři tisíce více než v úterý.
V zemi je zhruba 124 tisíc
nakažených. S covidem-19
v Česku zemřelo 1739 lidí,
z toho zatím 253 tento týden.
V pondělí bylo obětí 100,
dosud nejvíce za jeden den.

Údaje jsou platné v době
uzávěrky tohoto vydání.

Armáda. Letos
Vítkov nebude

Krátce
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Majitele horských
středisek potěšila
letní sezona. Také
do té zimní hledí
s určitou nadějí.

Zahraniční turisté představu-
jí z návštěvníků českých
amoravských lyžařských cen-
ter zhruba patnáct až dvacet
procent. „Nemyslím si, že
jich letos přijede tolik, pokud
dorazí. A také si nedělám na-
ději, že by je dokázali nahra-
dit domácí turisté,“ říká Li-
bor Knot, ředitel Asociace
horských středisek (AHS).

I tak se například agentura
CzechTourism snaží, aby v za-
hraničí na naše lyžařské sva-
hy nezapomněli. „Zahájili
jsme reklamní kampaň v Pol-
sku, Nizozemsku i Dánsku,
odkud k nám tradičně lyžaři
jezdí,“ říká Jan Herget, ředi-

tel CzechTourism. Plakáty,
ale i sociální sítě míří i na ra-
kouské klienty. „Rakušané,
ač jsou alpská velmoc, tvoří
na české straně Šumavy neza-
nedbatelnou část návštěvní-
ků,“ dodává Herget.
Střediska letos v létě ales-

poň částečně smazala man-
ko, které vzniklo na koncimi-
nulé sezony předčasným
ukončením provozu. „V létě
se do našich hor vydalo o pat-
náct procent víc domácích
než loni, platilo to ale jen pro
červenec a srpen,“ vypočítá-
vá Kateřina Neumannová, bý-
valá lyžařka a také prezident-
ka AHS. Proto doufá, že přede-
vším velké investice, které
majitelé areálů letos investo-
vali, nepropadnou. Jednalo se
o 750 miliard korun, vyrostly
nové vleky, lanovky a také ně-
kolik sjezdovek.
Provozovatelé samozřejmě

zohledňují zpřísněné hygie-
nické podmínky. Asociace
horských středisek proto vy-

dala i samostatnýmanuál. Po-
čítá se samozřejmě s rouška-
mi u pokladen, u nástupišť
na lanovky a vleky. Sedačky
nebudou jezdit se zavřenými
plexiskly, v lanovkových ka-
binkách budou otevřená
okénka.

„Počítáme s co největším
nákupem jízdného a služeb
už on-line, aby se lidé shro-
mažďovali u pokladen co
nejméně, nedocházelo ke
kontaktu s personálem,“ říká
pro deník Metro Knot. V ně-
kterých střediscích už taková

formanákupu tvoří až 70 pro-
cent prodeje. Změní se pravi-
dla i v občerstveních na sjez-
dovkách, zvláště v oblíbe-
ných aprés ski barech. Nebu-
de hrát hlasitá taneční hud-
ba, lidé budou sedět v odstu-
pech. PAVEL HRABICA

Naskenujte
QR kód

1

Stáhněte
si aplikaci
Clubcard

2

Sbírejte
e-známky

3

Vyberte si
kuchyňské
potřeby za
skvělou cenu

5

Aktivujte
a využijte
e-kupon

4

60%
sleva

ve spolupráci s

Získejte prémiové kuchyňské potřeby
s aplikací Clubcard.

Za každých 200 Kč nákupu získáte jednu e-známku. Pro aktivaci slevy je nutné nasbírat 10 nebo
15 e-známek v závislosti na zvoleném produktu a poté použít Tesco Clubcard mobilní aplikaci
během platby. Akce není dostupná v prodejnách Tesco Expres. Počet výrobků je omezený.
Akce platí od 16. 9. 2020 do 24. 11. 2020. Více informací na www.itesco.cz/hello/berghoff.

• Tažený hliník s dvouvrstvým základem
• Nepřilnavý povrch
• Rychlé a rovnoměrné ohřívání
• Bezpečné rukojeti ze stále chladných materiálů
• Vhodné pro všechny typy vařičů včetně indukce
a horkovzdušné trouby

• Mytí v myčce

Obrázky jsou pouze
ilustrační.

HRNEC
S POKLICÍ
24 cm; 4,4 l

1999,00

77900

PÁNEV WOK
S POKLICÍ
28 cm

1899,00

75900

PÁNEV NA
PALAČINKY
26 cm

889,00

34900

GRILOVACÍ
PÁNEV
24 cm

1099,00

43900

NEPŘILNAVÁ
PÁNEV
24 cm

969,00

37900

inzerce

Skiareály lákají Dány. Letošní
lyžovačky budou bez mejdanů

Dobré zprávy

Lyžování bude letos za
stejné ceny jako v minulé
zimní sezoně.

● Celodenní permanentka
pro dospělého se bude
pohybovat v průměru
na 617 korunách pro
dospělého a 455 pro dítě.

● Nové sjezdové tratě využijí
lyžaři na Ještědu, v Dolní
Moravě, na Tanvaldském
Špičáku, na Klínovci a v Bílé.
Mnohde jsou nové lanovky
také s wi-fi.

Na zasněžování

114
Letošní úhrny srážek jsou
na 114 procentech dlouhodo-
bého normálu za posledních
20 let. Letos by mělo být vody
na zasněžování dost, i v záso-
bovacích nádržích, které ve
střediscích přibývají. V po-
sledních letech trpělo Česko
suchem. Čerpání vody z řek
a potoků pro zasněžování se
stalo příčinou silného konflik-
tu mezi provozovateli sjezdo-
vek, kteří zasněžovali, a vodo-
hospodáři a ochránci přírody.

Citát

Rozjeli jsme v zahrani-
čí kampaň, která by
měla na české hory na-
lákat zahraniční turis-
ty. Chystáme reklamu
i na sociálních sítích.
JAN HERGET, ŘEDITEL CZECHTOURISMU
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Američany čekají za necelé
dva týdny zřejmě nejdůleži-
tější volby, v nichž kdy bu-
dou hlasovat, a jejich výsle-
dek může ovlivnit životy ně-
kolika generací na desítky let
dopředu. Na předvolební
akci na podporu demokratic-
kého kandidáta na preziden-
ta Joea Bidena to řekl bývalý
šéf Bílého domu Barack Oba-
ma. Současná hlava státu Do-
nald Trump podle něj opako-
vaně prokázal, že není scho-
pen seriózně zastávat úřad
prezidenta.
Obama na mítinku ve Fila-

delfii o Trumpovi hovořil vel-
mi kriticky a svého někdejší-
ho viceprezidenta Bidena
představil jako jediného kan-
didáta, který je schopen vrá-
tit úřadu amerického prezi-
denta ztracený lesk. „Trump
ukázal, že nemá zájem tu prá-

ci dělat a pomoci komukoli ji-
nému než sám sobě a svým
přátelům. Úřad zastával, jako
by šlo o reality show, kterou
si chce získat pozornost,“
řekl Obama.
Exprezident svého násle-

dovníka popsal jako člověka,
který uráží každého, kdo ho
nepodpoří, nebomu vyhrožu-
je vězením. ČTK

Ptačí kustod se
o své opeřence
stará již čtrnáct let.

Na bedrech Chrise Skaifeho
leží těžká odpovědnost. Jako
„pán krkavců“ v londýnském
Toweru bdí nad osmi ptáky,
na nichž závisí přežití Britá-
nie. Pandemie covidu-19 jeho
úkol jen ztížila. Podle rozšíře-
ného proroctví se království
zhroutí a země bude uvržena
do chaosu, jestliže všichni kr-
kavci Tower opustí.
Uvnitř této historické pev-

nosti na severním břehu Tem-
že, kde jsou uloženy králov-
ské klenoty, žije v zajetí osm
velkých krkavců – Merlina,
Poppy, Erin, Jubilee, Rocky,
Harris, Gripp a Georgie.
Podle královského dekre-

tu, který v roce 1630 vydal Ka-
rel II., je nutné, aby na tomto
místě bylo vždy šest ptáků.
Chris Skaife, který se o ně sta-
rá 14 let, ale chová ještě dva

navíc, aby tu byli pro případ
potřeby. Jejich křídla jsou při-
střižená, aby se nemohli pří-
liš vzdalovat, a aby se tedy
proroctví nenaplnilo.

Karanténa vyhlášená na
jaře, kteráměla zabránit šíře-
ní koronaviru, postavila před
Skaifeho nečekanou výzvu.
Musel znásobit úsilí, aby za-

bavil ptáky, kteří zůstali bez
turistů. Hraje si s nimi a krmí
je, aby nelétali za potravou.
Na počátku karantény se
Tower před návštěvníky uza-
vřel. Skaife se na krátký čas
ocitl bez práce, ale o krkavce
se dál staral. V jeho nepřítom-
nosti na ně dohlíželi tři jeho
spolupracovníci. „Neviděli
po tuto dobu nikoho než nás
a já jsem začal pozorovat v je-
jich chování změny,“ říká
o opeřencích. Ve voliéře jim
umístil různé hračky, aby je
stimuloval: balonky, žebříč-
ky a zrcátka.
V době snídaně jim Skaife,

oděn do červenočerné unifor-
my strážců Toweru, podává
kuřata a myši, do nichž se kr-
kavci s chutí pouštějí. „Nej-
lepší je Merlina,“ říká s úsmě-
vem. Fotografie s ní umísťuje
často na Instagram a Twitter,
kdemají přes 120 tisíc sledují-
cích. Jakmile jsou ptáci nakr-
meni, otevírá jim voliéru,
aby si protáhli křídla.
Tower se otevřel návštěvní-

kům 10. července, ale pande-

mie měla ničivý dopad na po-
čet turistů. Nyní, v říjnu, se
návštěvnost pohybuje kolem
šesti tisíc lidí týdně, což je ve
srovnání s loňským rokem
jen desetina.
Podle Skaifeho se krkavci

nesnažili během karantény
uletět, ale měli příležitost
svobodněji prozkoumávat
další části pevnosti. Aby se vy-
hnul riziku, že odletí, zkrátil
jim ještě více křídla. Častěji
je zavírá do voliéry, aby se
ujistil, že se dostatečně nasy-
tí. Zdejší popelnice, do nichž
měli krkavci ve zvyku létat za
potravou, jsou prázdné.
Přiznává, že učinil toto roz-

hodnutí s lítostí. „Jejich obyd-
lím není voliéra, ale Tower,
a nechci je nechávat zavře-
né,“ vysvětluje.
Skaife, který velmi miluje

tyto majestátní ptáky, učinil
všechno pro to, aby karanté-
na nenarušila jejich život. Sa-
mozřejmě z lásky k nim, ale
také proto, že si především
nepřejeme, aby se proroctví
vyplnilo. ČTK a MET

Banksy
za miliony
Olejomalba tajemného
streetartového umělce
Banksyho, která je variací
na slavný obraz impresio-
nisty Clauda Moneta, se
při aukci v Londýně proda-
la za 7,6 milionu liber
(226 milionů korun). Podle
aukční síně Sotheby’s se
jedná o druhou nejvyšší
částku, za niž se kdy dílo
tajemného britského tvůr-
ce podařilo vydražit. Auk-
ční odborníci původně od-
hadovali cenu obrazu na
tři až pět milionů liber
(89 až 147 milionů korun),
takže výsledek výrazně
předčil očekávání. „Kladív-
ko odkleplo poté, co se
strhla bitva mezi pěti od-
hodlanými sběrateli, kteří
během devíti minut koneč-
nou cenu navýšili daleko
za odhad,“ uvedla londýn-
ský aukční síň. AP

Barack Obama AP

Zatkli šéfa
Slovenská policie zadrže-
la a obvinila šéfa speciální
prokuratury Dušana Ková-
čika i dalšího vyššího poli-
cejního funkcionáře. Den-
ník N na webu uvedl, že
dvojice je podezřelá, že
pomáhala jednomu ze
zločineckých gangů.

Trudeau to ustál
Menšinová vláda kanad-
ského premiéra Justina
Trudeaua přežila hlasová-
ní v parlamentu. Návrh
opozičních konzervativců
na ustavení protikorupční
komise, která by vyšetřo-
vala také Trudeauovu rodi-
nu, neuspěl.

Americké zbraně
Zbrojní kontrakt za
1,8 miliardy dolarů (41 mi-
liard korun) s Tchaj-wa-
nem schválily Spojené stá-
ty americké. Jedná se
o prodej tří zbraňových
systémů včetně odpalova-
čů raket, senzorů a dělo-
střeleckých systémů.

British Airways
ve ztrátě
Společnost International
Airlines Group, která
vlastní aerolinky British
Airways, ve třetím čtvrtle-
tí vykázala provozní ztrá-
tu 1,3 miliardy eur
(35,5 miliardy korun). ČTK

Chris Skaife s krkavci v londýnském Toweru PROFIMEDIA.CZ

Číslo dne

62
Tolik let uplynulo od 23. října
1958, kdy se poprvé objevily
postavičky komiksových
šmoulů. Ve frankofonním bel-
gickém komiksu Johan & Pir-
louit je do světa vypustil kres-
líř Peyo, vlastním jménem
Pierre Culliford.

Krátce

Obama. Kritizoval
Donalda Trumpa

Krkavcům chybí návštěvníci



4,1%
ROČNÍ ÚROK

Zastavovaný areál zámku Račice
v rámci dluhopisového programu
e-Finance CZ v celkové hodnotě uve-
řejněné na adrese www.e-finance.eu/
/zajistene-dluhopisy.

Investice od 50 000 Kč
Dvouleté dluhopisy
Roční úrok 4,1 % po celou dobu investice
Úrok vyplácený jednou ročně
Možnost předčasného splacení

Česká národní banka schvaluje tento prospekt pouze z hlediska toho, že
splňuje normy týkající se úplnosti, srozumitelnosti a soudržnosti, které
ukládá nařízení (EU) 2017/1129. Toto schválení by se nemělo chápat
jako potvrzení kvality cenných papírů, které jsou předmětem tohoto
prospektu. Investoři by měli provést své vlastní posouzení vhodnosti
investování do těchto cenných papírů.

Doporučujeme, aby si potenciální investoři přečetli prospekt, než-li učiní
investiční rozhodnutí, aby tak plně pochopili potenciální rizika a výnosy
spojené s rozhodnutím investovat do cenných papírů.

Konečné podmínky a prospekt dluhopisů schválený ČNB naleznete na www.e-finance.cz/dluhopisy-informace.
Objednání dluhopisů: www.e-finance.eu nebo +420 515 555 555

ZAJIŠTĚNÉ DLUHOPISY
ZÁSTAVNÍM PRÁVEM K NEMOVITOSTEM

PROPAGAČNÍ
SDĚLENÍ

HOTOVÁ JÍDLA AŽ DOMŮ
K USKLADNĚNÍ V LEDNICI, VAKUOVĚ BALENÁ

PŘIVEZEME ZDARMA V BRNĚ A OKOLÍ
Jídlo lze objednávat 24 hodin denně prostřednictvím e-shopu www.eFiShop.cz,

telefonicky: +420 515 555 565 nebo e-mailem: jidlo@e-finance.eu

Volejte
24 hodin denně
+420 515 555 565

E-shop
www.eFiShop.cz
nabídka jídel s možností
objednávky 24 hod. denně

Rozvoz
Brno a okolí do 25 km
ZDARMA, pondělí–neděle

Vakuované hotové jídlo až domů s trvanlivostí 7 dní si
můžete objednat od kuchařů restaurací a hotelů skupiny
e-Finance, a.s. s dovozem až domů v Brně a okolí do
25 km nebo k osobnímu vyzvednutí v Brně v eFi Hotelu,
Bratislavská 52 a restaurantu Tefiti, Zelný trh 4.
Jídlo je baleno po dvou porcích, připraveno ke skladování
v lednici a ohřátí v mikrovlnné troubě nebo na plotně.
Vnabídce jsoupolévky, klasická jídla českékuchyněa ital-
ské těstoviny.Každý týden nabídku jídel obměňujeme.
VeFiShopunabízíme také teplá jídlaurčenákokamžité
spotřebě rozvážená v menu boxech, delikatesy
a základní potraviny.

Srnčí se šípkovou omáčkou 196 Kč / za 2 porce

ZVĚŘINOVÉ HODY
Objednejte si zvěřinové speciality až domů
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Před patnácti lety začala se
slacklinem, tehdy už se ale vě-
novala i horolezectví. Mirosla-
va Jirková se zúčastnila něko-
lika expedicí na osmitisícov-
ky, ale nikdy nebyla na vrcho-
lu. V rozhovoru ale přiznala,
že to pro ni není hlavní smy-
sl, proč se do hor vydává.

Byla jste jednou z průkop-
nic slacklinu u nás, co vás
na tom tehdy lákalo?

Procházka nebem, touha po
létání a ještě něco víc. V roce
2005 se v horolezeckém časo-
pise Montana objevily fotky
highline na Lost Arrow Spire
z Yosemit. Impozantní skalní
věž spojená se stěnou tenoun-
kým provázkem, uprostřed
něhož se v nekonečném, bez-
mezném prostoru jakoby nic
vznášel člověk. Byla v tom vše-
objímající svoboda. Okamžitě
jsem to chtěla také zkusit.

Co je na této kratochvíli
nejtěžší a co nejkrásnější?

Ta kratochvíle je popravdě
řečeno docela dřina, ale když
se lajnerů zeptáte, co je na
tom chození nejtěžší, odpově-
dí vám „první krok, a pak
hned ten další“. Nejkrásnější
je okamžik, kdy najdete rov-
nováhu – ve všech významech
toho slova, nejde jen o tu fyzic-
kou – kdy do sebe všechno za-
padne, kdy najednou pochopí-
te, že všechno je tak, jak má.

V začátcích vás bylo jen ně-
kolik, nyní jsou to pouze
v Česku stovky lidí. Pořá-
dají se různé akce, píší
knížky. Jste ráda, kam se
slackline posunul?

Pro mě je slackline jedno
velké dobrodružství spojené
se spoustou hodnot, z nichž
některé jsou v poslední době
dost opomíjené nebo se k nim
pomalinku začínáme vracet.
„Lajna“ vás vyžene ven, do pří-
rody, ideálně s bandou kama-
rádů, pak jemnohem víc zába-
vy a smíchu a snáz se hledá

motivace i odhodlání se tro-
chu „kousnout“. Přiměje vás
propojit se s intuicí a najít
vnitřní klid, stačí jediná ne-
kontrolovaná myšlenka a jste
dole. Naučí vás soustředění,
někdy je tak silné, že samovol-
ně přejdete do meditace. Do-
kud se se slacklinem bude
šířit a dodržovat i původní filo-
zofie, že by po násměly zůstat
jen stopy vyšlapané do vzdu-
chu, tak čím víc, tím líp.

Četl jsem, že nemáte
strach z výšek, ale nějaký
respekt mít musíte, ne?

Ne, ne, já mám strach a vů-
bec o něj nechci přijít. Je to je-
den z mých nejlepších kama-
rádů. Spoustakrát už mi za-
chránil život. Jenom jsme si
museli ujasnit, že pánem
jsem tady já, takže paniku ať
si strčí někam. Že radit může,
ale třást mými koleny už je
trochu za hranou, a že nesmí
všechno hned vidět v těch nej-
černějších barvách.

Letos jste měli odletět do
Nepálu otevřít českou hos-
podu. Jak vás to napadl?

Pořád zůstává otázkou, jest-
li budememoct odletět a jestli
bude pro koho otevírat. Ale
bylo by to super. Celé je to ná-
pad našeho kamaráda Bohou-
še. Učil se u nás na kurzu lézt,
pak s námi odjel na trek doNe-
pálu, a když tam po večerech
v rámci aklimatizace musel
pít hektolitry čaje a snít
s ostatními účastníky zájezdu
o orosenémpůllitru s bílou če-
picí podobnou ledovcům na

vrcholcích okolních kopců, za-
čala mu v hlavě klíčit tahle
myšlenka. Svěřil se nám s ní
ale až v Česku a my kývli.

Byla jste na několika osmi-
tisícovkách, ale nikdy jste
se nedostala až na vrchol.
Mrzí vás to, nebo to není
ten hlavní cíl pro vás?

Promě vrchol opravdu není
to bájnémísto, na které semu-
sím vysápat, aby výlet dostal
smysl. Když lidé říkají „Chtěl
bych vylézt na osmu“, zpravi-
dla tím myslí, že by chtěli mít
fotku z vrcholu a slávu a obdiv
s tím spojené. O hodiny a dny
šlapání do kopce jim vůbec ne-
jde. Moje pohádka se odehrá-
vá cestou, všechny ty po sobě
následující chvilky, jak se
mění výhled, jak nám vítr
v noci mlátí zmrzlým stanem
o tváře, všechnu tu krásu i ne-
pohodlí, protože přesně tím
se člověk stává silnějším, ne v
očích ostatních, ale sám
v sobě. PAVEL URBAN

Miroslava Jirková ARCHIV

inzerce

Strach je jeden z mých nejlepších
kamarádů, říká Miroslava Jirková
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Od ledna roku 2016 je generál-
ním ředitelem Českého roz-
hlasu. René Zavoral (44) však
v tomto médiu pracuje s pře-
stávkami už téměř dvacet let.
V rozhovoru pro Metro mluvil
o roli rozhlasu v současné
době, o chystané sportovní sta-
nici, ale i o navýšení platu.

Všude se rozebírá korona-
virus. Jak probíhala různá
opatření u vás v rozhlase
na jaře a jak nyní? Udělali
jste na podzim něco jinak?

Už během první vlny jsme
poměrně rychle zaktivizovali
krizový štáb. Po celou dobu
nám jde o to, proč je rozhlas
zřízen, tedy neomezit pro-
gram a vysílání tak, aby to po-
sluchači poznali, a zároveň je
stále informovat. Ale protože
se na lidi valí velká spousta in-
formací a většinou jsou spíš
negativní, je náš úkol poslu-
chače také bavit. Základem
bylo rozdělit u nás lidi na
týmy. Takže zaměstnanci
zpravodajství, programu a re-
gionálního vysílání pracovali
v týmových turnusech a je
tomu tak i nyní. Také jsme
většinu lidí, kde je to možné,
odeslali na home office. Po-
dobně to máme nyní. Co se
týče vysílání, už nechceme to-
lik reprízovat, ale nabídnout
posluchačům premiérové po-
řady, proto jsme na rozdíl od
jara nyní výrobu nezastavili.

Ještě bych se zastavil
u ekonomické stránky.
Sice jste vynaložili nějaké
prostředky na nákup tech-
niky, ale zase jste museli
ušetřit, protože hodně
akcí bylo zrušeno.

Je to tak,my jsme z toho dů-
vodu sáhli k aktualizaci roz-
počtu na druhou polovinu le-
tošního roku, protože ta úspo-
ra byla v řádu desítek milionů
korun za první pololetí. Ušetři-

li jsme prostředky za výrobu
a honoráře, dále za cestovné,
kdy odpadlo mnoho sportov-
ních akcí včetně olympiády.
Druhý ekonomický aspekt
jsou rozhlasové poplatky.
V létě jsme zaznamenali ob-
jem inkasovaných prostředků
asi o 30 milionů nižší, a kdyby
tento trend pokračoval, může
to pro nás být alarmující z hle-
diska financování rozhlasu.

Když jste zmínil koncesio-
nářské poplatky, vy už ně-
kolik let bojujete, aby se
aspoň o pětikorunu zvýši-
ly, na 50 korun. Nyní ale
není správná doba, viďte?

To určitě není. Nicméně
Český rozhlas má poplatek
stejný od roku 2005, i když
všechny možné vstupy se me-
zitímněkolikrát navýšily. Roz-
šiřujeme portfolio našich sta-
nic a nabídku, snažíme se zdo-
konalovat, a to s sebou nese
náklady. Navíc na konci příští-
ho roku nám má vypršet vý-
jimka z platby DPH. Chci se za-
měřit aspoň na udržení statu
quo. To ale neznamená, že by-
chom téma navýšení poplat-
ků neměli připomínat.

Jak si podle vás stojí roz-
hlas jakomédium v konku-
renci televize a internetu?

Rozhlas má stále na mediál-
ním trhu své místo především
jako tvůrce audia. A jak vní-
mám v poslední době společ-
nost, mám pocit, že jak denně
koukáme do počítačů amobil-
ních telefonů, tak i lidské oko
si občas potřebuje odpoči-
nout. Sleduji tak poměrně
masivní nárůst popularity
mluveného slova a audia. Je to
třeba vidět na nárůstu prodeje
audioknih. Rozhlas pořád
bude atraktivní pro řidiče či
při volnočasových aktivitách,
ale nemůžeme usnout na vav-
řínech. Obecně řešíme s kole-
gy v celé Evropě, aby možnost
rozhlasových stanic byla za-
chována v automobilech.

Navíc na trhu není jenom
Český rozhlas, ale bojujete
s velkou konkurencí sou-
kromých rádií. Jak docílit
toho, aby lidé stále ladili
vaše stanice a ideálně při-
bývali další posluchači?

Spoléhat se, že tady vždyc-
ky byl veřejnoprávní rozhlas,
a tudíž že i bude, aniž bychom
se snažili si to místo vydobýt,
opravdu nestačí. Musíme svou
pozici stále upevňovat a připo-
mínat, a to hlavně kvalitní pra-
cí. I proto jsem rád, že se Čes-

ký rozhlas každým rokem těší
větší důvěře společnosti. Ale
nemůžeme žít z podstaty, roz-
hlas musí reagovat na nové
trendy. Vždycky říkám, že i ve-
řejnoprávní rozhlas musí mít
v jedenadvacátém století sexy
oblek. Zhruba 80 procent čes-
ké populace poslouchá rádio
jako takové, ale Český rozhlas
má na trhu podíl asi 23 pro-
cent. Mnoho lidí poslouchá
privátní stanice a je tady ob-
rovská skupina zejménamlad-
ších lidí, kteří rádio vůbec ne-
používají. Znám spoustu lidí,
kteří Český rozhlas neposlou-
chají, ale vnímají podcast Vi-
nohradská 12 a vědí, že je náš.

Je velká výhoda, že digitál-
ní signál už je rozšířen té-
měř po celé republice?

My jsme před pěti lety
spouštěli pilotní vysílání a za-
čínali jsme na sedmnáctipro-
centním pokrytí české popula-
ce. Nyní jsme dokončili pro-
ces pokrytí na 95 procent.
Technologie DAB+ tedy existu-
je. Jediné, s čím semusíme po-
týkat, je osvěta. Vysvětlit po-
sluchačům, proč má smysl si
pořídit nové digitální rádio,
které má příjem DAB+. Závěr
letošního roku tak chceme vě-
novatmasivní kampani k pod-
poře digitálního vysílání. Blíží
se Vánoce, chceme přesvědčit
lidi, aby takový moderní pří-
stroj zakoupili rodičům či pra-
rodičům jako dárek.

Jak to vypadá s novou
sportovní stanicí, která
měla být spuštěna letos?

Situace ohledně koronaviru
způsobila, že jsme odložili
start stanice s názvem Radio-
žurnál Sport na příští rok. Má
smysl spouštět takovou stani-
ci ve spojení s velkou sportov-
ní událostí. V letošním roce to
měly být olympijské hry,
v příštím to bude v květnu
mistrovství světa v hokeji. Pak
bychom měli mít i dál exklu-
zivní obsah při fotbalovém
mistrovství Evropy a odložené
olympiádě. Přípravy běží, do-
konce jsme využili čas k dobu-
dování určitých věcí u nás ve
studiích. Stanice nebude pří-
liš nákladná, protože chceme
využít i stávající zázemí včet-
ně kvalitních lidí.

Máte ještě něco v rukávu?
Vedeme diskusi i o dalším

projektu, který bychom v příš-
tím roce také rádi spustili. Já
mu pracovně říkám Rádio Se-
nior, ale nejsem s tímto ná-
zvem spokojen. Je to spíš para-
lela k naší stanici pro děti,
tedy Rádiu Junior. Chceme na-
bídnout nejstarším poslucha-
čům stanici, kde najdou to nej-
lepší z našeho archivu, který
je obrovský. Využijeme zkuše-
nosti ze spuštěného Rádia Re-
tro, které fungovalo při růz-
ných výročích. Jsme na to při-
praveni rozpočtově i kapacit-
ně, ale uvidíme, jak se bude si-
tuace vyvíjet. Dá se předpoklá-
dat, že příští rok nastane vý-
znamný ekonomický propad
ve společnosti. Budeme tak
zřejmě ve vysílání reflektovat
i tato témata a s tím spojené
občanské a sociální problémy.

Chci se vrátit o několik mě-
síců zpátky, kdy vám Rada
Českého rozhlasu navýšila
o pětinu plat, který nyní
činí 192 tisíc korun měsíč-
ně. Později vám schválila
za první pololetí téměř
půlmilionovou odměnu.
Možná tyto částky v době,
kdy hrozí ekonomický pro-
pad, nepůsobí navenek
nejlépe. Jak to vidíte vy?

Jenom doplním, že plat ge-
nerálního ředitele nebyl navy-
šován devět let, takže je to
spíš reakce rady na dlouhodo-
bý trend navyšování mezd. Od
roku 2016, kdy jsem v této
funkci, každý rok pravidelně
navyšujeme mzdu našim za-
městnancům. Naposledy ta
průměrná vyrostla o nějakých
1900 korun, což je velký skok.
Plánuji jisté navýšení i pro
příští rok. Částka u mého pla-
tu může budit vášně, ale mys-
lím, že málokdo si umí před-
stavit míru zodpovědnosti,
kterou zde generální ředitel
jako jediný statutární orgán
v Českém rozhlase nese. To je
kompenzováno úrovní mzdy.

Vy jste dlouho v Českém
rozhlase pracoval v oblasti
PR a komunikace. V minu-
lých letech jste ale při ně-
kolika sporech se zaměst-
nanci byl za své výroky kri-
tizován. Nezvolil byste
nyní s odstupem času
v těch kauzách trochu ji-
nou formu komunikace?

Silnější témata, která v mé-
diích a společnosti zarezono-
vala, vnímám dvě. Jedno bylo
neprodloužení smlouvy teh-
dejšího šéfredaktora Vltavy
Petra Fischera na začátku loň-
ského roku. A druhé situace,
která se vytvořila kolem mé
kritiky zpracování jedné z re-
portáží už bývalého kolegy
Janka Kroupy. Když se ohléd-
nu jako člověk, který se v ob-
lasti komunikace léta pohybo-
val, nyní bych v situaci u kole-
gy Kroupy změnil formu ko-
munikace. Více bych se těm
věcem věnoval uvnitř České-
ho rozhlasu, než abych je zmi-
ňoval do veřejného prostoru.
Abych byl nejdříve pochopen
se svou kritikou uvnitř. Co se
však týče bývalého šéfredakto-
ra Vltavy, i kdybych měl ko-
munikaci sebelépe připrave-
nou, ta situace by nastala. Zá-
sadní pro mě je, že si za svými
kroky stále stojím.

PAVEL
URBAN
pavel.urban@metro.cz

Generální ředitel Českého rozhlasu René Zavoral KAREL ŠANDA

Co Zavoral také zmínil

Jak se generálního ředitele
Českého rozhlasu po kritice
zpracování reportáže Janka
Kroupy dotkla petice?

● „Žijeme ve zvláštní době,
kdy se nevolí forma dialogu
a diskuse. Vzýváme sice
Tomáše Garrigua Masaryka,
ale na jeho slova o tom, že
demokracie je především
dialog a diskuse, zapomíná-
me,“ řekl mimo jiné Zavoral.
Více čtěte na www.metro.cz.

Více najdete na

WWW.METRO.CZ

„Sexy oblek na sobě musí
mít i veřejnoprávní rozhlas“
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„Pánové,
a to má být
jako co?“
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Facebook
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Luštěnka

ČT1 ČT2 Nova ÓčkoPrima

16.35 Polopatě
17.30 AZ-kvíz
18.00 Události v regionech
18.25 Kde domovmůj?
19.00 Události
19.56 Branky, body, vteřiny
20.10 Četnické humoresky

(25/39)
Loupežník. Krimiseriál (ČR, 2003)

21.40 Všechnopárty
22.35 Profesionálové
23.25 Kriminalista
00.25 AZ-kvíz
00.55 Objektiv
01.25 Banánové rybičky
01.55 Kuchařská pohotovost
02.20 Dobré ráno
05.00 Co naše babičky uměly

ana comy jsme zapomněli

17.35 Návraty k divočině (8/13)
18.05 Co Čech, to chovatel (8/8)
18.15 Po jedné stopě do Afriky
18.45 Večerníček
18.55 Krajinou příběhů českých

hradů známých i nezná-
mých III (6/10)

19.25 Mizející místa domova
19.40 Postřehy odjinud
19.55 Zprávy v českém znako-

vém jazyce
20.00 Zázračná planeta: Sedm

světů – jedna planeta (4/7)
20.55 Medicejové: Ve jménu

rodu (8/8)
21.55 Přiznání (1, 2/6)
23.30 Válka policajtů
01.10 Válečné lodě
01.55 Vesnicopis

16.00 Castle na zabití II (24)
17.00 Odpolední Televizní no-

viny, Sportovní noviny
17.25 Co na to Češi
18.25 Ulice (3920)

Seriál (ČR, 2020)
19.30 Televizní noviny, Spor-

tovní noviny, Počasí
20.20 Policie Modrava III (6)

Neznámý útočník. Krimiseriál
(ČR, 2019)

21.30 Dáma a Král II (8)
Lék na vraždu. Detektivní seriál
(ČR, 2018)

22.45 Dáma a Král II (9)
Tři odstíny smrti. Detektivní
seriál (ČR, 2018)

00.00 Noc filmových nadějí
04.50 Novashopping

16.25 Policie v akci
17.25 Krimi zprávy
17.50 Prostřeno!
18.55 HLAVNÍ ZPRÁVY
19.40 Sport
19.55 SHOWTIME
20.15 Máme rádi Česko
21.55 Sázka na třináctku

Krimifilm (ČR, 1977)
23.55 Policie v akci
00.50 Námořní vyšetřovací

služba VIII (7)
Zlomený šíp. Krimiseriál (USA,
2010)

01.50 Walker, Texas Ranger III
(9)

02.50 Jake a Tlusťoch III (21)
03.50 Prostřeno!
05.25 Pohoda u krbu

06.00 Ranní fresh
09.00 Zpátečka
10.00 Óčko hity
13.30 Óčko trendy
15.00 Face off
16.05 Óčko hity
16.30 Top 3 Óčko Chart
16.45 Óčko hity
17.00 Novinky
18.00 Top 5
18.20 Óčko hity
19.00 Moje desítka
19.50 Óčko hity
21.00 CZ & SK
22.00 Party ride

Dance music pro všechny
1.00 Óčko flirt

Proud klipů se vzkazy diváků
Óčka

NAPADÁVÁSVTIPNÝ POPISEK?
Napište bublinu a reagujte na
sloupek na:www.facebook.com/
denikmetro FOTO: 2x AP

Sudoku

TV tipy



Největší nezávislý nákupní rádce a srovnávač cen Heureka
čističku zvolil pětkrát po sobě Produktem roku. Obchod
Ionic-CARE je držitelem zlatého certifikátu Ověřeno zákaz-
níky s hodnocením spokojenosti 98 %.

Pořiďte si domů
čističku vzduchu Ionic-CAREs
Ionic-CARE Triton X6 je dlouhodobě nejoblíbenější čistička
v ČR a SR 96% účinnost při zachytávání polétavých
nečistot a mikroprachu čistička kombinovaná s ionizáto-
rem snižuje množství životaschopných plísní, virů a bakte-
rií v ovzduší interiérů minimálně o 60 % omyvatelný filtr
s neomezenou životností bezhlučný provoz (neruší
spánek) minimální provozní náklady (max. 2 Kč denně)
3 stupně výkonu, určeno pro místnosti 15 - 75 m2.

volejte zdarma 800 112 111
www.ionic-care.cz

3 490,-
Kč/ks

při nákupu více
kusů ušetříte
200 Kč / ks

DOPRAVA ZDARMA

Získejte zdarma čistič a osvěžo-
vač lednic Ionic-CARE FF-210.
Při objednávce stačí uvést kód:

kód
M6T

Buďte klidnější
v době viróz
a nachlazení

čističku vzduchu
Ionic-CARE Triton X6 je dlouhodobě nejoblíbenější čistička
v ČR a SR 
nečistot a mikroprachu 
rem 
rií v ovzduší interiérů minimálně o 60 % 
s neomezenou životností 
spánek) 
3 stupně výkonu, určeno pro místnosti 15 - 75 m

®
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Venku se ochlazu-
je a blíží se chvíle,
kdy vás po ránu
poprvé nepříjem-
ně překvapí zamrz-
lé čelní sklo vašeho
automobilu.

Jistěže, vaše prošlá kreditní
karta je pro tuto chvíli připra-
vena ve vaší peněžence
a není třeba nijak se znervóz-
ňovat. To si řekne kdekdo, do-
kud se mu karta nezlomí vej-
půl a bude marně pátrat po
dalším expirovaném průka-
zu. Pokud na tuto situaci
chcete být připraveni a ne-
chcete se zbytečně namáhat
ani se škrabkou, která sice
slouží k této činnosti, ale
všichni dobře víme, jak to po-
tom vypadá, doporučíme
vámnaši dnešní hvězdu veče-
ra – elektrickou škrabku
Kärcher EDI 4. Pomocí rotují-

cího kotouče se šesti plastový-
mi čepelemi odstraní baterio-
vá škrabka bez námahy jed-
ním tahem i odolnější vrstvy
ledu na sklech vašeho vozu.
Pokud je EDI 4 zapnutý v po-
hotovostním provozu, posta-
čí lehký tlak shora, aby se ko-

touč začal točit – a hned se
led uvolňuje prakticky sám
od sebe. Moderní a kompakt-
ní design elektrické škrabky
a ochranného krytu umožňu-
je jednoduchou a bezpečnou
manipulaci a uložení. Jedno
nabití baterie postačí pro ně-

kolik použití. Vestavěná LED
kontrolka bliká, pokud je tře-
ba zařízení nabít. Elektro-
škrabku Kärcher EDI 4 dopo-
ručujeme zakoupit v interne-
tovém obchodě Mironet, kde
ji najdete za skvělou cenu
pouhých 1290 korun.

Už je to tu zase. Vypadá to, že
do barbershopů se opět něja-
ký ten pátek nepodíváme.
Člověka to naštve, ale dává to
samozřejmě smysl. A co tedy
zbývá, když vaše bujné kade-
ře již opravdu potřebují za-
střihnout? Asi vás napadne
jen vzít nůžky a pokusit se
zdolat svou hřívu na vlastní
pěst.
Ještě než se do toho dáte,

měli byste promyslet náš
dnešní úlovek – skvělou sadu

BraunMGK7221. Umí toho to-
tiž mnohem víc než jen zkrá-
tit vlasy. Jedná se o sadu, kte-
rá vám pomůže zdokonalit

i vaše vousy, kontury a posta-
rá se i o všechny ostatní
chloupky kdekoli na těle. Mo-
tor AutoSensing zajišťuje
účinnost při každém tahu, do-
konce i při hustých vousech
a vlasech. Čepele z nerezové
oceli zůstávají velmi dlouho
ostré, a tak se postarají o dlou-
hodobě kvalitní výkonnost.
Po jedné hodině je strojek

plně nabitý a lze jej bezdráto-
vě používat po dobu 100 mi-
nut. Rychlé nabití je možné

dokonce za 5minut. Po použi-
tí jej můžete snadno vyčistit
pod tekoucí vodou. Kromě
toho získáte v saděmokrý ho-
licí strojek Gillette Fusion5
ProGlide s technologií
FlexBall, která umožňuje
hladké oholení krku, tváří
a obličeje.
Sadu BraunMGK7221 dopo-

ručujeme koupit v interneto-
vém obchodě Mironet, kde ji
najdete za skvělou cenu
1719 korun.

Elektrická škrabka Kärcher EDI 4 4x MIRONET

V pohodlí domova

Braun MGK 7221

Led nemá žádnou šanci.

Dokonalý sestřih
zvládnete sami

holicí a zastřihovací sada / 8 nástavců
holicí strojek Gillette jako dárek / na celé tělo

Braun MGK 7221

www.mironet.cz

Braun MGK 7221

1.719,-

Barbershop. Otevřete ho ve své koupelně

Vyzrajte na led navždy
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Velkou cenu Portugalska čeká
po 24 letech návrat do formu-
le 1 a hned z tohomůže být ně-
kolik zápisů do historie. Mer-
cedes bude v neděli usilovat
o sedmý triumf v Poháru kon-
struktérů za sebou, zatímco
Lewis Hamilton si může při-
psat 92. vítězství a odskočit Mi-
chaelu Schumacherovi. Obháj-

ce titulu a šestinásobný mistr
světa může udělat i další krok
k vyrovnání Schumacherova
maxima v počtu titulů.

Včera také stáj Haas oznámi-
la, že v týmu po tomto roční-
ku skončí Francouz Romain
Grosjean i Dán Kevin Magnus-
sen. Nahradit by je mohl
i Schumacherův synMick. ČTK

Nejvyšší soutěže
ve fotbale a hokeji
by semohly rozběh-
nout příští týden.

Nic ještě není dohodnuté, ale
kluby už dostaly informaci,
že by se fotbalová Fortuna
liga a hokejová Tipsport ex-
traliga mohly brzy zase hrát.
Vedení obou soutěží jedná
o podmínkách s příslušnými
úřady, že by se začalo už na
přelomu října a listopadu.
„Reálné to je, protože jsme

vyslali klubům předběžnou
informaci, a to z důvodu, že
vše může mít rychlejší spád.
Pokud se shodneme na pod-
mínkách,“ řekl ředitel extrali-
gy Josef Řezníček. Na jeho
krok jako první upozornil ser-
ver iSport.cz. Představitelé Li-
gové fotbalová asociace (LFA),
která v Česku řídí profesionál-
ní soutěže, jednání oficiálně
nekomentují. Podle informa-
cí médií ale v minulých
dnech LFA všechny prvoligo-
vé kluby informovala o tom,
aby tréninky směřovaly k pří-
padnému restartu ligy 31. říj-
na a 1. listopadu. Druhá liga
by pak mohla znovu začít
o týden později.
Řezníček zástupce extrali-

gových hokejových klubů
o možnosti začít hrát již
v příštím týdnu informoval
i s ohledem na fakt, že mno-
ho týmů se chystá jezdit tré-
novat do zahraničí. Pokud by

se hrálo v Česku, bylo by to
zbytečné. Nejdříve ale hoke-
jisté musí od ministerstva
zdravotnictví získat povolení
připravovat se v halách, což
je v současnosti zakázané.
„Momentálně nedokážu od-

hadnout, kdy se rozhodne.
Ale předpokládám, že pokud
jsme si vymezili nějaký čas,
aby klubymohly plnohodnot-
ně trénovat, tak bychom po-
třebovali stanovisko mini-
málně do pondělí,“ uvedl Řez-
níček a dodal, že před začát-
kem soutěže by mužstva
měla na přípravu sedm dní.
Jednou ze základních pod-

mínek, kterou budou muset
kluby splnit, je pravidelné
testování na nemoc covid-19.
Jako dosud jediní v Česku
byli testovaní před každým
zápasem prvoligoví fotbalis-
té. „Padají ale i alternativní
návrhy a o těch se vyjedná-
vá,“ dodal Řezníček. Obě sou-
těže nyní řeší posuny v termí-
nových listinách. ČTK

Formule 1. Hamilton
se může osamostatnit

• PROMĚŇ SVŮJ ŽIVOT V POR-
NO! Fotky & kontakty. Napiš SMS
ve tvaru 62LLE a text na 909 15 50

• Mám spoustu volného času
a chci ho strávit s Tebou v po-
steli! Budeme se milovat pomalu
a dlouze. Penzistka Eva 64. Ozvi
se mi na 909 80 50 40. Můžeš taky
poslat SMS na 909 15 45 s kódem
66NLS a tvým textem!

E.M.A. Europe sro, POBox 14, Praha 05, 110 05, tech. zaj.Materna,
od 18let,1sms/50Kč, 1min/80Kč včDPH,max. délkahovoru

15minut, www.ema.bz,www.platmobilem.cz

Skutečnost
kopií filmu?
Tvůrci nového filmu Vyše-
hrad vypustili první ukáz-
ku. Sám život totiž napsal
scénář, který jako by kopí-
roval ten filmový. Propíra-
ná kauza týkající se už bý-
valého místopředsedy Fot-
balové asociace Romana
Berbra, který je ve vazbě
kvůli možnému vlivu na
manipulování výsledků zá-
pasů druhé a třetí ligy,
byla natočena v září. „Je to
v podstatě jediná vážná
scéna v téhle komedii, ale
je tak pravdivá. Pár týdnů
po natočení zatkli reálné-
ho Berbra. To nevymyslíte.
Nebo jak my říkáme: Ně-
kdo nám asi ukradl scénář
filmu,“ řekl s úsměvem pro-
ducent filmu Ctibor Pouba.
Berbra ztvárnil Miroslav
Hanuš (na snímku). BIOSCOP

Intimní

Hrát mohou i přes pauzu

Hokejová extraliga počítá
s tím, že by pokračovala i bě-
hem reprezentační přestávky.

● Kouč národního týmu Filip
Pešán oznámí složení výbě-
ru pro turnaj Karjala příští tý-
den, podle všeho by jej měli
tvořit jen hráči ze zahranič-
ních soutěží. Ve Finsku se
bude hrát od 5. do 8. 11.

Slavností vyhlášení 44. roční-
ku ankety Zlatý volant se
uskuteční 18. února 2021. Po-
řadatelé tradiční motoristic-
ké ankety se rozhodli trofeje,
o jejichž držitelích budou roz-
hodovat novináři i fanoušci,
za letošní rok udělit i přesto,
že pandemie koronaviru a ne-
moci covid-19 výrazně pozna-
menala kalendáře jednotli-
vých disciplín. ČTK

Pelé oslaví osmdesátiny
Trochu v ústraní ve stínu pandemie koronaviru se dnes
dožívá 80 let jeden z nejlepších fotbalistů historie Edson
Arantes do Nascimento známý jako Pelé. Nenapodobitel-
ný driblér a pohotový střelec byl v anketě MOV vyhlášen
nejlepším sportovcem 20. století, FIFA jej zvolila nejlep-
ším fotbalistou. Trojnásobný mistr světa, který během ka-
riéry nastřílel téměř 1300 gólů, hrál hlavně za FC Santos.
Na snímku je z roku 1962, kdy Brazílie získala titul mistrů
světa v Chile, když ve finále porazila Československo. AP

Vrátí se
elitní ligy?

Krátce

Série je srovnaná
Brandon Lowe pomohl
Tampě Bay dvěma home-
runy srovnat finále base-
ballové MLB. Rays porazi-
li ve druhém utkání Svě-
tové série v Arlingtonu
Los Angeles Dodgers 6:4
a stav série je nyní 1:1.

Lippi dotrénoval
Strůjce italského trium-
fu na fotbalovém MS
v roce 2006 Marcello Lip-
pi ukončil trenérskou ka-
riéru. Naposledy vedl do
loňského listopadu re-
prezentaci Číny, další an-
gažmá už hledat nebude.

ME chystají dál
Čeští pořadatelé se stále
nevzdávají myšlenky na
uspořádání mistrovství
Evropy v judu, které by
se mělo uskutečnit od
19. do 21. listopadu v Pra-
ze. Přípravy navzdory
zhoršující se koronaviro-
vé situaci pokračují.

O titul v prosinci
Mistrovství ČR v boxu
mužů a žen se příští tý-
den v České Lípě neusku-
teční. Šampionát se má
konat od 9. prosince.

V čele Kelderman
Po královské 18. etapě je
novým lídrem Gira d’Ita-
lia nizozemský cyklista
Wilco Kelderman. Etapu
s obávaným průsmykem
Stelvio včera vyhrál Aus-
tralan Hindley. ČTK

Číslo dne

45.
Čeští fotbalisté zůstali po
třech říjnových zápasech
v žebříčku reprezentací FIFA
na 45. místě, o které se dělí
se Skoty. Pořadí vede Belgie.

Zlatý volant.
Bude udělen

Kancelář řádkové inzerce: Václavské
náměstí 1, palác koruna, Praha 1



Kup na www.alza.cz nebo volej 225 340 111
Uvedené ceny jsou v CZK s DPH a platí od 23. 10. 2020 do odvolání nebo vyprodání interních skladových zásob. Změna ceny vyhrazena, více na www.alza.cz/reklama. Aktuální ceny najdete vždy na www.alza.cz. Dárky jsou dodávány pouze do vyčerpání zásob.

10 999,-

9 999,-
obj. kód:ROWRV019

13 990,-

9 990,-
obj. kód:SPTnol120

7 999,-
obj. kód:REAM015b1

22 990,-
obj. kód:HPCN1016a1h

-29 %

Více na alza.cz/vanoce

Všechny dárky
vyřešíte na
Všechny dárkyVšechny dárky
vyřešíte navyřešíte na
Všechny dárky

Pro zdravotní
procházky v obýváku

A můžete večeřet
z podlahy

Zážitek s každým
dotykem

Potěší nejen
pro gamery

WalkingPad A1
Motorový chodicí pás
2 přednastavené režimy, tichý chod
Rychlost až 6 km/h, nosnost až 100 kg
Možnost připojení přes Bluetooth

Rowenta RR7747WH Explorer Serie 80
Robotický vysavač s mopem
3 výkonové režimy, 2 boční kartáče
Systém Aqua Force, hlučnost 70 dB
Provozní doba až 90 min, dobíjení 180 min

Realme 7 Pro Dual SIM 8 + 128 GB
6,4“ AMOLED displej, RAM 8 GB
8jádrový procesor, interní paměť 128 GB
Fotoaparát 64 + 8 + 2 + 2 Mpx, 16Mpx selfie
Integrovaná čtečka otisků prstů, Android 10

HP Pavilion Gaming 16-a0900nc
Intel® Core™ i5-10300H, 16 GB RAM, SSD 512 GB
Grafická karta NVIDIA GeForce GTX 1650 4 GB
Podsvícená klávesnice s numerickými klávesami
Operační systém Windows 10 Home


